

The Acton Rubber Ltd.

881 Landry Street
P.O. Box 300
Acton Vale, Quebec
J0H 1A0

Telephone: (514) 546-2776
Fax: (514) 546-3735

Export Contacts:

Mr. André Fontaine, Export Manager
Mr. François Gagné, President

The Acton Rubber Ltd. manufactures cold weather footwear for all ages, in all sizes for men, women, and children, but specializes in military footwear; combat rubber overboots; toxilogical protective footwear and rubber footwear. The Action Rubber company is also a manufacturer of industrial protective safety footwear meeting CSA standards; and using industrial products in their footwear such as retreads and adhesion gum, rubber moulded components and unvulcanized rubber stock.

Brands: Kandar Acton Expedition Chimo Prairie

881, rue Landry
C.P. 300
Acton Vale (Québec)
J0H 1A0

Téléphone : (514) 546-2776
Télécopieur : (514) 546-3735

Personnes-ressources pour l'exportation :

M. André Fontaine, Directeur des exportations
M. François Gagné, Président

La société Acton Rubber Ltd. fabrique des chaussures d'hiver de toutes tailles, pour hommes, femmes et enfants de tout âge, mais se spécialise dans la chaussure militaire, les couvre-chaussures de combat en caoutchouc, les chaussures de laboratoire et les chaussures de caoutchouc. Elle confectionne également des bottes de sécurité conformes aux normes de l'ACNOR, avec des matériaux industriels comme le caoutchouc recyclé et la gomme adhésive, des composantes moulées en caoutchouc et le caoutchouc non vulcanisé.

Marques de commerce : Kandar Acton Expedition Chimo Prairie

Products: men's boots
women's boots
boys' boots
misses' boots
children's footwear
safety boots
rainboots
military footwear
combat rubber overboots

Produits : bottes pour hommes
bottes pour femmes
bottes pour garçons
bottes pour jeunes filles
chaussures pour enfants
bottes de sécurité
bottes de caoutchouc
chaussures militaire
chaussures couvre de caoutchouc
pour combat